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Arutluse all oli projekti esitamine Kodanikuühiskonna Sihtkapitali taotlusvooru augustis 
2012. Mis võiks olla Elva linna huvi osalemaks selles projektis? 
 
Välja toodi järgnevad punktid: 
 

1. Arendada koolis loodussuunda-töötoad, kogemuste vahetamised 
Loodusharidus ei haaku Elva koolidega, kuidas teha paremat koostööd. Arutleti 
loodusringi teemal. Loodusring peaks olema linnakeskne, sest lastel pole võimalik 
käia kaugemates ringides. 
2. Matkahooaja avaüritus 
Koostöö matkakeskusega-arendada ekspositsiooni osa.  
Puhkepiirkonna koostöö arendamine. Toimus arutelu, mille taga seisab omavaheline 
koostöö tegemine. 
3. Matkaradade hooldus 
4. looduslaagrid 
5. probleemiks on turundus 

 
Ettepanekutena toodi tuua siiakanti mõni kuulus loodusteadlane, nt. mõne loodusnädala 
raames. Näiteks loodusfotonädal- Remo Savisaar. Korraldada looduses maalimist. Elvas 
olemas maalimisalused, juhendaja Meeta Eliise Veigel. Teha looduses kontserte.  
 
Koostöö Kultuurikeskusega Sinilind- fotonäitus + hiljem matk metsas. 
 
Teha koostööd Metsaseltsiga- Elva soovib metsapealinnaks 2013.aastal. 
 
Ürituste korraldamises osas saaks pakkuda tegevust ka Elva Noortevolikogule. 
 
Sooviti, et üritused ei jääks kõik Elva linnast välja, et mõni toimuks ka siin sees, ka 
loodusmatkad. 


